

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

COMITÉ INTERMINISTÉRIEL CHARGÉ D'EXAMINER ET DE PROPOSER DES
SOLUTIONS AUX PRÉOCCUPATIONS SOULEVÉES PAR LES SYNDICATS DES
ENSEIGNANTS

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

INTER-MINISTERIAL COMMITTEE IN CHARGE OF EXAMINING
AND PROPOSING SOLUTIONS TO THE PROCCUPATIONS RAISED
BY TEACHERS' TRADE UNIONS

10 AVR 2018,

18 / 00210

PRESS RELEASE

The Minister of Higher Education, Chancellor of Academic Orders informs the Educational community and national and international public opinion that he shall personally preside over a meeting of the Inter Ministerial Committee in charge of examining and proposing solutions to preoccupations raised by teachers' Trade Unions, created by the Prime Minister, Head of Government, on the **13th April 2018** in the conference room of the Ministry of Higher Education, room 1036, tenth floor, as from 10:00 am.

Besides the representative of the Prime Minister, Head of Government, the Ministers of Secondary Education, Basic Education, Sports and Physical Education, Employment and Professional Training, Public Service and Administrative Reform and Presidents of Teachers Trade Unions duly recognised by the Ministerial department of the sector concerned, shall also take part in this committee meeting.

The agenda of this meeting will mostly be on the following:

- State of execution of the resolutions of the Committee;
- Preparation of the National Education Forum.

The Minister of Higher Education



Jacques FAME NDONGO

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

COMITÉ INTERMINISTÉRIEL CHARGÉ D'EXAMINER ET DE PROPOSER DES
SOLUTIONS AUX PRÉOCCUPATIONS SOULEVÉES PAR LES SYNDICATS DES
ENSEIGNANTS

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

INTER-MINISTERIAL COMMITTEE IN CHARGE OF EXAMINING
AND PROPOSING SOLUTIONS TO THE PROCCUPATIONS RAISED
BY TEACHERS' TRADE UNIONS

18 / 002 10

10 AVR 2018

COMMUNIQUE N° _____ DU _____

Le Ministre de l'Enseignement Supérieur, Chancelier des Ordres Académiques, informe la communauté éducative et l'opinion publique nationale et internationale que la 8^{ème} session du Comité Interministériel Chargé d'Examiner et de Proposer des Solutions aux Préoccupations Soulevées par les Syndicats des Enseignants, créé par Monsieur le Premier Ministre, Chef du Gouvernement, se tiendra le **vendredi 13 avril 2018**, à partir de **10 heures précises**, dans la salle de Conférences du Ministère de l'Enseignement Supérieur (porte 1036).

Outre le représentant de Monsieur le Premier Ministre, Chef du Gouvernement, prendront part à ces travaux les Ministres des Enseignements Secondaires, de l'Education de Base, des Sports et de l'Education Physique, de l'Emploi et de la Formation Professionnelle, de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative, et le président de chaque syndicat des enseignants dûment reconnu par le département ministériel du secteur concerné.

L'ordre du jour de cette session portera notamment sur les points suivants :

- Etat de mise en œuvre des résolutions de la 7^{ème} session du Comité ;
- Point sur les préparatifs du Forum National de l'Education.

Yaoundé, le

10 AVR 2018

Le Ministre de l'Enseignement Supérieur



Jacques FAME NDONGO